
Сергій Савчук: На початку травня, лише за три робочі дні, ще 17 ОСББ 

поспішили скористатися «теплими» кредитами  

 

 
 

Початок травня став для багатьох сімей ідеальною нагодою подбати про утеплення 

житла. Минулого тижня, впродовж лише трьох робочих днів, ще 17 ОСББ з різних 

міст країни стали учасниками програми «теплих» кредитів та залучили у державних 

банках 3,8 млн грн. на реалізацію енергоефективних заходів у своїх будинках. Для 

порівняння у січні цього року ОСББ використали 1,6 млн грн. на ці цілі, а у лютому 

– 1,7 млн гривень.  

 

«Все більше ОСББ озираються на успішно утеплені за цією програмою 

багатоповерхівки та переконуються у перевагах програми. Повернення з 

держбюджету від 40% до 70% витрат на утеплення, додаткова компенсація 

відсоткової ставки за кредитом з місцевих бюджетів, зменшення енергоспоживання, 

скорочення рахунків за комунальні послуги, підвищення комфорту в оселях, 

збільшення вартості квартир у модернізованому будинку – все це та багато інших 

позитивних факторів чекає на ОСББ-учасників Урядової програми з 

енергоефективності», - прокоментував Голова Держенергоефективності Сергій 

Савчук. 

 

Голова Агентства також нагадав, що цьогоріч програму удосконалено та розширено 

кількість банків, які надають фінансування на енергоощадні заходи. Завдяки 

приєднанню ПриватБанку до програми між банками зросла конкуренція. Це 

позитивно вплинуло на зменшення відсоткової ставки за «теплими» кредитами. 

 



 
 

«Найголовніше те, що у цьому році ми додали нову опцію у програму:  запровадили 

обов’язковість обліку тепла в багатоповерхівках. Це мотивує ОСББ контролювати 

ефективність впровадження заходів з енергоефективності», – наголосив Голова 

Агентства. 

 

Загалом, з початку дії програми її учасниками стали 772 ОСББ, які залучили на 

термомодернізацію багатоповерхівок 102,3 млн гривень. 

 

Управління комунікації та зв’язків з громадськістю 


